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Til stede: Torben, Gertrud, Kirsten, Karen, Jan, Inger, Eva og Stig. 

Mødeleder: Karen. 
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Som gæst deltog Maibritt Blohm fra Odder Kommune. 

Torben spurgte til opfølgning fra sidste møde angående udlån af lokaler til andre 

foreninger. Maibritt oplyste, at der intet nyt var, men at Niels Christian og Malene 

havde overtaget yderligere opfølgning. Spørgsmålet vil blive behandlet på 

udvalgsmøde, muligvis i 1. kvartal. 

Torben spurgte til de rygter, der verserer, om eventuel nedlæggelse af 

Aktivitetshuset. 

Maibritt oplyste, at et eventuelt salg behandles af Økonomiudvalget under 

henvisning til politiske og økonomiske perspektiver. 

Hun oplyste, at Hjemmeplejen og Sygeplejen flyttet til Vitapark i 2026-2027. 

En undersøgelse er i øjeblikket i gang vedrørende opførsel af et nyt plejehjem. 

Hun oplyste, at Daghjemmet overvejes flyttet til Bronzealdervej. 

Jfr. Ny ældrelov undersøger Maibritt implementering af ny teknologi i samarbejde 

med Ældresagen. 

Der er fra Aktivitetshusets side stor interesse for dette, og Torben vil snarest 

kontakte Ældresagen omkring et eventuelt samarbejde omkring dette. Der vil være 

mulighed for lokaler i Aktivitetshuset til dette. 



Maibritt oplyser, at hun fremover vil have kontor på Odder Rådhus. 

Det blev fra Aktivitetshusets side oplyst, at der fra februar måned bliver oprettet 2 

nye hold – et fitness hold og et gymnastikhold, idet der er stor efterspørgsel efter 

dette. 

Der er stor medlemstilgang i Aktivitetshuset. 

Maibritt forlader herefter Aktivitetshuset. 

Ad 1. 

Referatet godkendt. 

Ad 2 . 

Torben er fra Niels Christian fra Odder Kommune rykket for en kontrakt på 

Aktivitetshuset. Han har svaret tilbage, at Aktivitetshuset hører under Odder 

Kommune. 

Bridgehold har doneret 4000 kr. til Aktivitetshuset. 

Torben har fået skrivelse vedrørende frivillighedsmøde 2025 i august måned. Der er 

fra Aktivitetshuset ingen mulighed for deltagelse i dette. 

Ad 3. 

Gengældelsesdag afholdes på Rude Strand Højskole torsdag den 8. maj 2025. Der er 

reserveret 40 billetter. Prisen vil cirka være den samme som sidste år. 

Der afholdes igangsættermøde den 26. februar 2025 kl. 09.30 – 11.00, hvor der vil 

blive oplyst nærmere om gengældelsesdagen. 

Ad 4. 

Karen udleverer regnskab. Jonna har indvilget i at være dirigent. Lilian ønsker 

genvalg. 

Generalforsamlingen starter onsdag den 29. januar 2025 kl. 14.00.Karen sørger for 

brød. Kirsten, Gertrud og Inger møder tidligere. 

Ad 5. 

Aktivitetshuset har modtaget skrivelse fra Seniorrådet vedrørende evt. samarbejde 

og deltagelse i valg. Torben vil sende svar til Rådet, idet Aktivitetshuset ikke deltager 

i dette. 



Ad 6. 

Der er modtaget ansøgning fra Margrethe Andkjær om tilskud til Qigong-kursus til 

400 kr. – Dette er bevilget. 

Ad 7. 

Næste møde den 28. januar 2025 kl. 14.00 – mødeleder Eva. 

Ad 8. 

Inger ønsker en opslagstavle til Fitness-rummet, så fitnessmedlemmer også 

orienteres om, hvad der foregår i Aktivitetshuset. Torben vil sørge for dette. 

Karen ser gerne et nyt kursus med kørelærer. Enighed om at dette vil være godt. 

Kurset påtænkes afholdt i foråret – eventuelt 31. marts eller 17. marts. Karen vil 

undersøge dette nærmere. 

Åbent Hus påtænkes afholdt den 24. marts 2025 – Aktivitetshuset er reserveret. 

Referent: Inger 

 

 

 

 


